
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 
5. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
5. sjednica VMO Luka održana je 18. rujna 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica, predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Denis Frančišković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Bojan Trivić, član VMO 
 
 

Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalna pitanja 
2. Dani MO Luka – sportski dio programa 
3. Projekt revitalizacije gradskih tržnica - izvješće predsjednika  
4. Razno 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

                       

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-14 
Rijeka,  18. rujan 2023. 



 
1. KOMUNALNA PITANJA 

 
AD 1 
 
Na 4. sjednici VMO Luka, vijeće je zatražilo pismeno očitovanje nadležnih službi u vezi stavljanja 
pilomata u Zagrebačkoj ulici u funkciju. Kako su se stupići uz pilomat, koji su u nekoliko navrata 
postavljani pokazali kao loše rješenje, upućen je dopis TD Rijeka plus d.o.o. U dostavljenom 
odgovoru navodi se da predmetni pilomat nikada nije pušten u funkciju zbog neprestanog 
uklanjanja demontažnog stupića koji se nalazi neposredno uz pilomat. Stručne službe TD Rijeka 
plus d.o.o. su predmetni stupić postavile u srpnju ove godine, da bi isti vrlo brzo bio uklonjen od 
strane nepoznate osobe. Taj problem pojavljuje se već dvije godine, što ujedno i predstavlja 
glavni razlog zašto pilomat nije pušten u funkciju. Bez druge fizičke prepreke u blizini pilomata, 
isti nema nikakvu funkciju. Obzirom da Rijeka plus. d.o.o. radi poslove redovnog održavanja 
kompletne prometne opreme, za pitanja o vrstama fizičkih prepreka koje se mogu postaviti na 
predmetnoj lokaciji neposredno uz pilomat, potrebno je obratiti se Odsjeku za plan, razvoj i 
gradnju infrastrukture i promet. 
. 
 
ZAKLJUČAK 

 Uputiti će se molba za radnim sastankom predstavnicima TD Rijeka plus d.o.o. kao i 

Odsjeku za plan, razvoj i gradnju infrastrukture i promet kako bi se zajednički dogovorilo 

rješavanje problema. 

 

 

2. DANI MJESNOG ODBORA LUKA -  SPORTSKI DIO PROGRAMA 

 

AD 1 
 
Zbog nerješivih problema u ŠRD Luben vijeće nije u mogućnosti organizirati tradicionalni 13. 

kup Udičarenje te se predlaže organizacija turnira u briškuli i trešeti te pikadu. 

 
ZAKLJUČAK  

 Uputiti će se molba komisiji za odobrenjem promjene sportske aktivnosti. 
 

3. PROJEKT REVITALIZACIJE GRADSKIH TRŽNICA – IZVJEŠĆE PREDSJEDNIKA 
 

Predsjednik Vijeća izvijestio je vijeće o tijeku rasprave na temu gradskih tržnica kojoj je 

prisustvovao na poziv Gradonačelnika. 

Naveo je kako se razgovaralo  o problemima kao što su gospodarske prilike i pad kupovne moći 

građana koji su  kupce su usmjerili u trgovačke centre koji znatno povoljnijom ponudom robe 

šire potrošnje i prehrambenih proizvoda konkuriraju kupovini na tržnicama.  

Vizija i cilj je poticanje stvaranja svijesti o prehrani kao kulturi, lijeku i užitku i prenošenje znanja 

i iskustva stručnjaka na zabavan, pristupačan, jednostavan i razumljiv način kroz edukacije i 

radionice.  To će postići unapređenjem imidža i prepoznatljivosti tržnice kao trbuha grada na pro 

aktivan način pripremom platforme za prodaju gotovih proizvoda i poluproizvoda više dodane 

vrijednosti uz mogućnost degustacije po uzoru na primjere iz inozemstva, s ciljem privlačenja 

većeg broja ljudi, ponudom lokalnih proizvoda  obiteljskih poljoprivrednih gospodarstava, 

privlačenjem lokalnog stanovništva i turista uz posebno kreirane tematsko gastronomske usluge, 

škole kuhanja s lokalnim namirnicama, razna gostovanja i događanja, privlačenjem zakupaca  

ulaganjem u marketing i evente (dječji dan, dan određenih namirnica i sl.), te prilagođavanjem 

radnog vremena potrebama kupaca i mogućnostima korisnika usluge. 

 

 



Potencijalna su rješenja za paviljone, kako na tržnici Brajda tako i Centralnoj tržnici, njihovo 

pretvaranje u višenamjenski prostor za prodaju poluproizvoda i proizvoda dodane vrijednosti s 

mogućnošću degustacije proizvoda na licu mjesta. 

 

ZAKLJUČAK 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

4. RAZNO 
 

Vijeće je raspravljalo o problemu održavanja adventa te o učestalim pritužbama stanara okolnih 
ulica. 
 
ZAKLJUČAK  
 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
. 

 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

 

______________________ 

Predsjednik VMO Luka 

 

 

________________________ 

               Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 

 

 


